
Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva pre šport v Nitre  

  zo dňa 18.9.2024 

 

 

Spôsob rokovania: Prezenčne 

 

Prítomný: 5 (Sciránka, Maxin, Turba, Mesároš, Švarný) 

Ospravedlnení: 4 (Košťál, Jančok, Moravčík, Rathouský) 

Neospravedlnení: 0 

 

Program:   

 

1. otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Návrh vzájomnej spolupráce a finančnej spoluúčasti medzi Základnou školou, 

Fatranská ul., Nitra a spoločnosťou FC Nitra, a.s. pri modernizácii vonkajšieho areálu 

ZŠ za účelom vybudovania a spoločného užívania novej športovej infraštruktúry – 

futbalového ihriska  

3. Návrh kritérií na zostavenie poradia uchádzačov o prenájom hracieho času 

v Tenisovom areáli Chrenová – TK SPU Nitra 

4. Žiadosť o vytvorenie rámcovej zmluvy na dlhodobý prenájom športoviska – TK SPU 

Nitra 

5. Žiadosť o vyjadrenie k projektu revitalizácie ihrísk v areáli ZŠ Topoľová – OZ HA3K 

(AC Nitra) 

6. Informatívna správa  k dlhodobému prenájmu ihriska ZŠ Tulipánova - OZ HA3K (AC 

Nitra) 

7. Žiadosť o vyjadrenie k zámeru odkúpenia športovej haly na Škultétyho ulici. 

8. Žiadosť o úhradu energií – Tenisová akadémia Skalka 

9. Žiadosť o prehodnotenie koeficientu pre americký futbal v pravidlách pre 

prideľovanie dotácií pre oblasť telesnej kultúry v pripravovaných výzvach pre rok 

2025 – Nitra Knights 

10. Žiadosť o prehodnotenie koeficientu pre korfbal v pravidlách pre prideľovanie dotácií 

pre oblasť telesnej kultúry v pripravovaných výzvach pre rok 2025 – Korfbalový klub 

Nitra 

11. Rôzne  

 

Zasadnutie komisie viedol predseda: Ladislav Turba. 

 

 

K bodu 1/ 

 

 

Otvorenie 

Predseda komisie predstavil program rokovania a  komisia schválila program rokovania podľa 

zaslanej pozvánky, bez zmien. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 



K bodu 2/ 

 

Predseda komisie začal rokovanie predložením materiálu pojednávajúceho o návrhu vzájomnej 

spolupráce a finančnej spoluúčasti medzi Základnou školou, Fatranská ul., Nitra 

a spoločnosťou FC Nitra, a.s. pri modernizácii vonkajšieho areálu ZŠ za účelom vybudovania 

a spoločného užívania novej športovej infraštruktúry – futbalového ihriska. Komisia pre šport 

prerokovala predložený návrh mestského zastupiteľstva a uznesením č. 22/2024-KŠ odporúča 

upraviť čas využívania areálu ZŠ nasledovne: 

Po – Pi – od14:00 do 18:00 

So- Ne – od 8:00 do 18:00 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

K bodu 3/ 

 

Predseda komisie pokračoval podľa programu zasadnutia návrhom TK Nitra SPU, ktorý 

navrhuje vytvorenie kritérií na zostavenie poradia uchádzačov o prenájom hracieho času 

v Tenisovom areáli Chrenová.  Komisia pre šport prerokovala predložený návrh a uznesením 

č. 23/2024-KŠ berie na vedomie predložený návrh. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

K bodu 4/ 

 

Rokovanie pokračovalo uvedením žiadosti o vytvorenie rámcovej zmluvy na dlhodobý 

prenájom tenisových kurtov na Ďumbierskej ulici medzi TK SPU Nitra a mestom Nitra. 

Komisia pre šport prerokovala predloženú žiadosť a uznesením č. 24/2024-KŠ odporúča 

Odboru školstva, mládeže a športu vypracovať rámcovú zmluvu o prenájme športoviska 

v spolupráci s právnym oddelením mestského úradu v Nitre. 

 

 (Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

K bodu 5/ 

 

Komisia prerokoval žiadosť Odboru majetku o vyjadrenie k dlhodobému prenájmu ihriska ZŠ 

Topoľová - OZ HA3K (AC Nitra). Komisia pre šport si predložený materiál preštudovala 

a stotožnila sa so stanoviskom komisie pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú 

činnosť a uznesením č. 25/2024-KŠ odporúča užívanie ihriska na ZŠ Topoľová v zmysle 

uznesenia komisie pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú činnosť. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

K bodu 6/ 

 

Sekretár komisie predložil informáciu o dlhodobému prenájmu ihriska ZŠ Tulipánova - OZ 

HA3K (AC Nitra). Komisia informatívnu správu prerokovala a uznesením č. 26/2024-KŠ 

berie na vedomie predloženú informatívnu správu k dlhodobému prenájmu ihriska ZŠ 

Tulipánova - OZ HA3K (AC Nitra). 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 



K bodu 7/ 

 

Ďalším bodom rokovania bola žiadosť o vyjadrenie k zámeru odkúpenia športovej haly na 

Škultétyho ulici. Komisia pre šport si predloženú žiadosť prerokovala a uznesením č. 27/2024-

KŠ odporúča vypracovať plán udržateľnosti, aktuálny znalecký posudok a súhrn celkových 

nákladov za posledný rok prevádzky haly. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

K bodu 8/ 

 

Komisia pre šport sa zaoberala žiadosťou TK Skalka o úhradu energií za prevádzku 

nafukovacej tenisovej haly. K rokovaniu bol prizvaný aj predseda tenisového klubu p. Gál, 

ktorý uviedol minimálne náklady v sume 26500€ počas uplynulej zimnej sezóny. Tiež 

informoval komisiu o základných počtoch v klube, ktorý má 48 členov, 4 trénerov a organizuje 

12 turnajov do roka. 70% vyťaženosti haly činí činnosť tenisovej akadémie kde členovia platia 

15€/h, komerčné hodiny sú predávané za 25€/h. Predseda klubu uviedol že na zníženie 

nákladov by pomohla  aj inštalácia tepelného výmenníka v sume cca 10 000€, ktorý by 

zefektívnil prevádzku a znížil náklady. Komisia pre šport predloženú žiadosť prerokovala a 

uznesením č. 28/2024-KŠ odporúča žiadateľovi požiadať mesto Nitra o finančnú podporu na 

technologické zefektívnenie vykurovania haly v roku 2025, nakoľko v rozpočte mesta Nitra na 

rok 2024sa už nenachádzajú dostatočné finančné prostriedky. 

 

 (Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

K bodu 9/ 

 

Sekretár komisie informoval komisiu o žiadosti o prehodnotenie koeficientu pre americký 

futbal v pravidlách pre prideľovanie dotácií pre oblasť telesnej kultúry v pripravovaných 

výzvach pre rok 2025 – Nitra Knights. Komisia pre šport predloženú žiadosť prerokovala a 

uznesením č. 29/2024-KŠ schválila zaradenie žiadosti do programu rokovania pri tvorbe 

znenia výziev na podávanie žiadostí o dotácie na rok 2025. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

K bodu 10/ 

 

Sekretár komisie informoval komisiu o žiadosti o prehodnotenie koeficientu pre korfbal 

v pravidlách pre prideľovanie dotácií pre oblasť telesnej kultúry v pripravovaných výzvach 

pre rok 2025 – Korfbalový klub Nitra. Komisia pre šport predloženú žiadosť prerokovala a 

uznesením č. 30/2024-KŠ schválila zaradenie žiadosti do programu rokovania pri tvorbe 

znenia výziev na podávanie žiadostí o dotácie na rok 2025. 

 

 

Záver/ 

 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.22/2024 - KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

materiál mestského zastupiteľstva o návrhu vzájomnej spolupráce a finančnej spoluúčasti 

medzi Základnou školou, Fatranská ul., Nitra a spoločnosťou FC Nitra, a.s. pri modernizácii 

vonkajšieho areálu ZŠ za účelom vybudovania a spoločného užívania novej športovej 

infraštruktúry – futbalového ihriska 

o d p o r ú č a 

upraviť čas využívania areálu ZŠ nasledovne: 

Po – Pi – od14:00 do 18:00 

So- Ne – od 8:00 do 18:00 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.23/2024 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

návrh TK Nitra SPU, ktorý navrhuje vytvorenie kritérií na zostavenie poradia uchádzačov 

o prenájom hracieho času v Tenisovom areáli Chrenová 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

návrh TK Nitra SPU, ktorý navrhuje vytvorenie kritérií na zostavenie poradia uchádzačov 

o prenájom hracieho času v Tenisovom areáli Chrenová.  

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



 

Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.24/2024 - KŠ 

 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosti o vytvorenie rámcovej zmluvy na dlhodobý prenájom tenisových kurtov na 

Ďumbierskej ulici medzi TK SPU Nitra a mestom Nitra. 

o d p o r ú č a 

Odboru školstva, mládeže a športu vypracovať rámcovú zmluvu o prenájme športoviska 

v spolupráci s právnym oddelením mestského úradu v Nitre. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.25/2024 – KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosť Odboru majetku o vyjadrenie k dlhodobému prenájmu ihriska ZŠ Topoľová - OZ 

HA3K (AC Nitra) 

o d p o r ú č a 

užívanie ihriska na ZŠ Topoľová v zmysle uznesenia komisie pre financovanie, správu majetku 

a podnikateľskú činnosť. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.26/2024 – KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

informatívnu správu k dlhodobému prenájmu ihriska ZŠ Tulipánova - OZ HA3K (AC Nitra) 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informatívnu správu k dlhodobému prenájmu ihriska ZŠ Tulipánova - OZ HA3K (AC Nitra). 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.27/2024 – KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosť o vyjadrenie k zámeru odkúpenia športovej haly na Škultétyho ulici 

o d p o r ú č a 

vypracovať plán udržateľnosti, aktuálny znalecký posudok a súhrn celkových nákladov za 

posledný rok prevádzky haly. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.28/2024 – KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosť TK Skalka o úhradu energií za prevádzku nafukovacej tenisovej haly 

o d p o r ú č a 

žiadateľovi požiadať mesto Nitra o finančnú podporu na technologické zefektívnenie 

vykurovania haly v roku 2025, nakoľko v rozpočte mesta Nitra na rok 2024sa už nenachádzajú 

dostatočné finančné prostriedky. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.29/2024 – KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosti o prehodnotenie koeficientu pre americký futbal v pravidlách pre prideľovanie dotácií 

pre oblasť telesnej kultúry v pripravovaných výzvach pre rok 2025 

s c h v a ľ u j e 

zaradenie žiadosti do programu rokovania pri tvorbe znenia výziev na podávanie žiadostí 

o dotácie na rok 2025. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport dňa 18.9. 2024 

 

 

Uznesenie č.30/2024 – KŠ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre šport  

p r e r o k o v a l a 

žiadosti o prehodnotenie koeficientu pre korfbal v pravidlách pre prideľovanie dotácií pre 

oblasť telesnej kultúry v pripravovaných výzvach pre rok 2025 

s c h v a ľ u j e 

zaradenie žiadosti do programu rokovania pri tvorbe znenia výziev na podávanie žiadostí 

o dotácie na rok 2025. 

 

(Hlasovanie za návrh:  za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Mgr. Róbert Šiška           Ladislav Turba 

          sekretár komisie          Predseda komisie 


